
Protokół Sesji Nr LXI/22  
Rady Miejskiej w Siechnicach 

z dnia 15 grudnia 2022 r.  

Obrady rozpoczęto godz. 08:00. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych (hybrydowo) Milan Ušák, I Zastępca Burmistrza 
Lesław Kubik, Skarbnik Gminy Agata Dudek-Golińska, Sekretarz Barbara Kosterska, kierownicy 
Wydziałów Urzędu Miejskiego w Siechnicach, Radca Prawny. 

Przewodniczący Rady poinformował o wprowadzeniu do porządku obrad w pkt.6 uchwały  
w sprawie zdalnego trybu obradowania na sesjach Rady Miejskiej w Siechnicach oraz zdjęcie  
i przekazanie do dalszej pracy na komisji uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych, osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekłych, świadczone przez przedsiębiorców posiadających zezwolenie na wykonywanie 
tych usług. 

Burmistrz uzupełnił uzasadnienie wycofania powyższa uchwała, która zostanie skierowania na 
najbliższą sesję zgodnie z wynikiem obrad komisji z dnia 19 grudnia 2023 r. 

Anna Schindler zwróciła się o udzielenie odpowiedzi na złożoną interpelację w formie pisemnej. 
Burmistrz odpowiedział, że odpowiedzi udzieli pisemnie po sesji. 
 
Ad. 1. Porządek obrad po zmianach. 

1 Wnioski do porządku obrad. 
2 Przyjęcie porządku obrad. 
3 Zatwierdzenie protokołu z sesji LIX/22.  
4 Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji. 
5 Informacje i komunikaty burmistrza. 
6 Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zdalnego trybu obradowania na sesjach Rady Miejskiej 

w Siechnicach.  
7 Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę budżetową na rok 2022 Gminy Siechnice. 
8 Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

instalację urządzeń do gromadzenia i zagospodarowania wód opadowych w miejscu ich powstania. 
9 Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi zasoby komunalne Gminy Siechnice. 
10 Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki  

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia Regulaminu określającego zasady 
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

11 Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany Statutu Gminy Siechnice. 
12 Interpelacje i zapytania radnych- w formie pisemnej. 
13 Wolne wnioski. 

Ad. 2. Za przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 19 radnych.  
Wyniki imienne: ZA (19) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub 
Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 
Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, 
Anna Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. NIEOBECNI (2) Piotr Gądziński, 
Łukasz Kropski. 

Ad. 3. Za zatwierdzeniem protokołu z sesji nr LIX/22 głosowało 18 radnych, jeden radny 
wstrzymał się od głosu. 
Wyniki imienne: ZA (18) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub 
Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 



Mokrowska, Karolina Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna Schindler, Maria 
Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Nowak-Pokorny. 
BRAK GŁOSU (2) Piotr Gądziński, Łukasz Kropski. 

Ad.4. Przewodniczący przekazał informację o otrzymanych życzeniach Świątecznych dla radnych. 
Zakomunikował, że po pierwszej uchwale, która zostanie podjęta ogłosi dziesięć minut przerwy, aby 
każda komisja podobną uchwałę o pracy w trybie zdalnym podjęła. Jest to wymóg po zmianie spec 
ustawy o systemie pracy sesji i komisji.  

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Nowiński przekazał informacje o działaniach Młodzieżowej 
Rady Gminy Siechnice która zapoznają się z działalnością samorządu. Przedstawiciele rady uczestniczyli 
w III Dolnośląskim Kongresie Młodzieży w Krzyżowej.  Jedno z posiedzeń rady odbyło zdalne, było ono 
związane z opiniowaniem uchwały aktualizującej statut. Dalsze planowane działania to zapoznanie się 
z topografią Gminy Siechnice.  

Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości radny Andrzej Dulski przekazał, że 4 grudnia 
odbyły się w całym kraju uroczystości upamiętniające 41 rocznicę wprowadzenia stanu wojennego  
i poprosił o upamiętnienie ofiar reżimu komunistycznego minutą ciszy. 
Ad. 5. Informacje i komunikaty burmistrza. 

Burmistrz Milan Ušák – uczestniczył w uroczystości otwarcia nowego budynku szkoły 
podstawowej w Radwanicach. Podziękował wszystkim którzy przyczynili się do powstania tej 
inwestycji. Uczestniczył również w uroczystości otwarcie odcinka wschodniej obwodnicy Wrocławia 
pomiędzy rondem w Iwinach a rondem na skrzyżowaniu z przedłużeniem do ul. Grota Roweckiego. 
Wspomniał również o otwarciu drugiego etapu ponad 5 km łącznicy autostradowej od Mirkowa  na 
AOW i S8 i S5.  Wziął udział wraz z panią Sekretarz w wydarzeniu organizowanym przez Starostę Zarząd 
Powiatu Wrocławskiego, w Kamieńcu Wrocławskim z udziałem Pan posła Pawła Hreniaka, Panią poseł 
Agnieszką Soin, które poświęcone było funkcjonowaniu Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Sekretarz uzupełniła odpowiedzi z poprzedniej sesji w punkcie wolne wnioski, radnej Annie 
Schindler o bieżącym zamieszczaniu zarządzeń Burmistrza na stronie BIP Gminy oraz Łukaszowi 
Kropskiemu w sprawie utrzymywania transmisji z obrad sesji do czasu, pojawienia się transkrypcji. 

Burmistrz uzupełnił swoje komunikaty o udział w spotkaniach Komitetu Sterującego 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych które były poświęcone planowaniu środków na inwestycje 
wodno-kanalizacyjne w gminach jak również komunikat dotyczy zrealizowanego etapu obwodnicy od 
ronda w Iwinach do ronda w Radomierzycach gdzie odcinek drogi powiatowej, starej, od ronda w 
Iwinach w kierunku Radomierzyc, został zaślepiony. Powiedział, że czynione były  zabiegi przez gminę, 
ażeby to rondo było zaprojektowane jako pięciowlotowe. Ze względu na warunki techniczne Inwestor 
podjął decyzję o zaślepienie tej drogi, podobnie jak tej starej drogi powiatowej od strony Iwin 
dochodzącej do ronda. Przekazał też informację o oddaniu do użytku pierwszego etapu przebudowy 
ulicy Radomierzyckiej jako inwestycji Powiatu Wrocławskiego. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że zgodnie z art. 25a ustawy samorządowej oraz 
§ 76 pkt 5 Statutu Gminy, radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie, ani w komisji, jeżeli 
dotyczy ono interesu prawnego, dotyczy to wszystkich uchwał, które na dzisiejszej sesji zostaną 
podjęte.   

Ad. 6. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zdalnego trybu 
obradowania na sesjach Rady Miejskiej w Siechnicach jest Przewodniczący Rady Miejskiej   
w Siechnicach.  

Przewodniczący Rady Roman Kasprowicz poinformował radnych o konieczności podjęcia 
powyższej uchwały z uwagi  za zmianę zapisów art.  art. 15zzx specustawy COVID-19.  Wymieniony 
artykuł specustawy COVID-19 Rada Miejska w Siechnicach musi gremialnie zdecydować w formie 
uchwały o zdalnym obradowaniu na sesji na czas obowiązywania stanu epidemii/zagrożenia 
epidemicznego. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zdalnego trybu obradowania na sesjach 
Rady Miejskiej w Siechnicach głosowało 19 radnych. 



Wyniki imienne: ZA (19) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub 
Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 
Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, 
Anna Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. NIEOBECNI (2) Piotr Gądziński, 
Łukasz Kropski. 

Przewodniczący po podjęciu uchwały o zdalnym obradowaniu ogłosił 10 minutową przerwę po 
której zostało wznowione posiedzenie sesji w trybie hybrydowym.  
Po przerwie sprawdzono kworum – obecnych 21 radnych. 

Ad. 7. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę 
budżetową na rok 2022 Gminy Siechnice jest burmistrz.  

Skarbnik Agata Dudek-Golińska przedstawiła projekt uchwały zmieniający budżet na rok 2022 
wraz z omówionymi na komisji poprawkami autorskimi burmistrza. W wyniku kolejnych wniosków po 
stronie dochodów i wydatków dokonano zapisu dot. dodatku węglowego w kwocie 489 600 tys.  
W pkt. 4 uzasadnienia na wniosek Wydziału Komunalnego przesunięto z rozdziału 6016 do rozdziału 
9001 kwoty 28 270, 37 zł -zabezpieczenie środków finansowych z tytułu zwiększenia prac związanych 
z awarią i naprawą kolektora instalacji deszczowej w Siechnicach.  
Pkt 5. w rozdziale 80101 zmniejsza się plan dochodów i wydatków o kwotę – 8 700,00 zł z tytułu opłat 
za ogrzewanie gazowe w hali sportowej w Radwanicach. 
 Pkt 6. w rozdziale 80148 zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę - 53 000,00 zł wynikające ze 
wzrostu opłat za wyżywienie.  
Pkt 7. przesunąć w planie dotacji niepublicznych przedszkoli kwotę 4 877,00 zł w związku ze zwiększoną 
ilością dzieci z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego. 
pkt 8. przesunąć z rozdziału 01008 § 2830 do rozdziału 90004 § 4300 kwotę - 15 000,00 zł, na 
zabezpieczenie środków na wycinkę i pielęgnację drzew na terenie gminy Siechnice.  
Pkt 9 przesunąć kwotę 6 000,00 zł w związku z koniecznością wypłat świadczeń pieniężnych 
rekompensujących utratę wynagrodzenia ze stosunku pracy żołnierzy w rezerwie z terenu gminy 
Siechnice.  
W wyniku zmian, plan dochodów budżetu otrzymuje wartość - 207 578 077 zł 89 gr, z tego dochody 
bieżące - 179 514 142 zł 21 gr i majątkowe - 28 063 935 zł 68 gr. Wydatki budżetu - 254 228 198 zł 
42 gr, z tego bieżące - 178 691 008 zł 12 gr i wydatki majątkowe - 75 537 190 zł 30 gr, wydatki 
inwestycyjne - 74 537 190 zł 30 gr.  
Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play nie wydał opinii do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 

Radny Jakub Kłosiński – zwrócił uwaga, że brak jest między innymi umieszczonego na bip 
zarządzenia nr 249/2022, które było przedmiotem rozmów z p. skarbnik dot. przesunięć finansowych 
na ok. dwa miliony złotych. 

Skarbnik Agata Dudek-Golińska uzupełniła wypowiedź radnego Jakuba Kłosińskiego która 
dotyczy zgłoszonej wątpliwości przez pana Łukasza Kropskiego w zakresie zwiększenia planu dochodów 
który zapytał skąd różnica około 2 mln. zł. pomiędzy planem dochodów z poprzedniej sesji a planem 
dochodów na obecnej sesji. Wyjaśniła, że zmiana wynika z wprowadzenia planu dochodów z tyt. 
otrzymywanych dotacji i środków możliwych do wprowadzenia zarządzeniami burmistrza w okresie 
międzysesyjnym jak również w dzisiejszej uchwale. Skarbik poinformowała, że dotyczy to środków 
dotacji na cele związane z pomocą Ukrainie i dotacji otrzymywanych z DUW. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2022 
Gminy Siechnice głosowało 21 radnych. Uchwała otrzymuje Nr LXI/541/22 Rady Miejskiej  
w Siechnicach z dnia 15 grudnia 2022 r. 

Ad. 8. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę  
w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na instalację urządzeń do gromadzenia i zagospodarowania 
wód opadowych w miejscu ich powstania jest burmistrz.  
Dyrektor WZGW Jacek Gierczak powiedział, że zmiany przedstawione w projekcie uchwały wynikają z 
konieczności wprowadzenia zmian w pkt. 8 dot. przetwarzania danych osobowych jak również 



usunięcie zapisu konieczności legitymowania się dowodem osobistym i podawanie jego numeru, 
ponieważ sam pesel wystarcza do identyfikacji wnioskodawcy. Program beczka realizowany jest od  
3 lat i ma nadzieję, że program będzie realizowany w przyszłym roku, jeżeli środki budżetowe na to 
pozwolą.  
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania 
dotacji celowej na instalację urządzeń do gromadzenia i zagospodarowania wód opadowych w miejscu 
ich powstania głosowało 21 radnych. Uchwała otrzymuje Nr LXI/542/22 Rady Miejskiej w Siechnicach 
z dnia 15 grudnia 2022 r. 
  Ad. 9. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę w sprawie zasad 
gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi zasoby komunalne Gminy Siechnice jest burmistrz.  

Dyrektor Wydziału Barbara Borkowska przekazała, że przedłożony projekt uchwały dotyczy 
zmian w uchwale z sierpnia tego roku dotyczących par. 11 w zakresie bonifikat. Zasoby gminy różnią 
się od siebie tkanką i rokiem powstania w związku z tym istnieje możliwość regulacji wysokości 
bonifikaty. Zaproponowane zwiększenie bonifikat dotyczy lokali wybudowanych przed 2000 i po 2000 
roku.  
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 
gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi zasoby komunalne Gminy Siechnice głosowało 21 
radnych. Uchwała otrzymuje Nr LXI/543/22 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 15 grudnia 2022 r. 

Ad. 10. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyznaczenia 
miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia 
Regulaminu określającego zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników jest 
burmistrz.  

Dyrektor Wydziału Marta Parusel poinformowała, że poddaje pod głosowanie projekt uchwały, 
który ustanawia na placu targowym przed ratuszem miejsc do handlu dla rolników i ich rodzin oraz 
wprowadza kolejny dzień handlowy tj. piątek i sobotę jako dni handlowe w których rolnicy mogą 
korzystać na terenie handlowym z trzech budek.  
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
W dyskusji wzięli udział: Burmistrz, dyr. WK Marta Parusel, radna Anna Schindler, Jakub Kłosiński, 
Katarzyna Nowak-Pokorny, Jakub Kłosiński, Piotr Nowiński, Andrzej Dulski. 
Przekaz dyskusji na stronie BIP: http://siechnice.esesja.pl/transmisja/32565/lxi-sesja-rady-w-dniu-

czwartek-15-grudnia-2022.htm (00:21:37.007- 00:57:29.972). 
Radny Jakub Kłosiński zgłosił wniosek formalny o 5 minutową przerwę w obradach. 
Za wnioskiem formalnym radnego Jakuba Kłosińskiego o 5 minut przerwy w obradach sesji głosowało 
7 radnych, 11 radnych było przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

Wiceprzewodnicząca Rady Maria Sulikowska zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji 
nad projektem uchwały. 
Za wnioskiem formalnym radnej Marii Sulikowskiej o zakończenie dyskusji nad projektem uchwały 
głosowało 13 radnych, 5 radnych było przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia 
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia Regulaminu określającego 
zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników głosowało 14 radnych, 1 radny był 
przeciw, 5 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała otrzymuje Nr LXI/544/22 Rady Miejskiej w 
Siechnicach z dnia 15 grudnia 2022r. 



Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Anna 
Kozłowska, Arkadiusz Krzyżanowski, Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta 
Olczak, Marcin Rorat, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. PRZECIW (1) 
Katarzyna Nowak-Pokorny. WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Piotr Gądziński, Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, 
Łukasz Kropski, Anna Schindler. BRAK GŁOSU (1) Michał Młyńczak. 

Ad. 11. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany 
Statutu Gminy Siechnice jest burmistrz.  

Przewodniczący Komisji Statutowej Piotr Nowiński poinformował, że związku z powołaniem do 
życia Młodzieżowej Rady Gminy oraz Rady Seniorów przedstawił projekt uchwały aktualizujący statut 
o zapisy związane z tzw. inicjatywą uchwałodawczą. Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony 
projekt uchwały.  
Komisja ds. Statutu Gminy Siechnice wydała pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play nie wydał opinii do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię dla projektu uchwały. 
W dyskusji wzięli udział: - Burmistrz, Sekretarz Gminy Barbara Kosterska, Jakub Kłosiński, Piotr 
Nowiński, Anna Schindler, Katarzyna Nowak-Pokorny, Andrzej Dulski, Marcin Rorat, Barbara Jarząbek. 
Przekaz dyskusji na stronie BIP: http://siechnice.esesja.pl/transmisja/32565/lxi-sesja-rady-w-dniu-

czwartek-15-grudnia-2022.htm (01:04:08.035 - 01:28:58.657). 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany Statutu Gminy Siechnice 
głosowało 15 radnych, 6 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała otrzymuje Nr LXI/545/22 Rady 
Miejskiej w Siechnicach z dnia 15 grudnia 2022r. 
Wyniki imienne: ZA (15) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman 
Kasprowicz, Anna Kozłowska, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, 
Karolina Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Łukasz Kropski, Katarzyna Nowak-Pokorny, 
Marcin Rorat, Anna Schindler. 

Ad. 12. Przewodniczący poinformował, że do Biura Rady wpłynęła jedna interpelacja i jedno 
zapytanie. Na wniosek przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów zaprosił na posiedzenie komisji 
połączonych która odbędzie się 21 grudnia o godz. 8:30 na której omawiany będzie projekt budżetu na 
rok 2023 wraz z wieloletnią prognozą finansową. 

Ad. 13. Wniosek pana Piotra Nowińskiego skierowany do radnego Łukasza Kropskiego, aby nie 
angażować Młodzieżowej Rady Gminy Siechnice w sprawy polityczne a jedynie skupić się na sprawach 
lokalnego samorządu.  

Radny Łukasz Kropski odpowiedział, że zaproponował przedstawicielom Młodzieżowej Rady 
udział w posiedzeniu Młodzieżowej Rady Wrocławia. Natomiast spotkanie z radną Anną Sobolak i Kingą 
Grabarczyk było przypadkowe w drodze powrotnej z ratusza. Będzie również wspierał i wspomagał 
inicjatywę Młodzieżowej Rady. 

Radny Andrzej Dulski podziękował radnemu Piotrowi Nowińskiemu za dbanie o Młodzieżową 
Radę Gminy Siechnice, aby w sposób bezstronny działał w społeczności lokalne.  

Przewodniczący Rady złożył życzenia świąteczne i zamknął obrady LXI sesji Rady Miejskiej w 
Siechnicach o godz.10:40 

Przygotowała: I.P. 


